

NNFK Styrelsemöte 12/4 – 26

Niklas, Kerstin, Helga, Anna, Kari, Linnea, Ann, Pelle, Olivia, Elin

§1 Mötet öppnar

§2 Sekreterare, Ann Fahlander

§3 Justerare, Kerstin och Niklas

§4 Godkännande dagordning, Ja

§5 Föregående protokoll, Tackande av Helga och Agneta för SM-helgen, deras insats för att löpande uppdatera Facebook.

§6 Ekonomi, Lofsdalen är färdigredovisad och skickad till FA för godkännande. Det som är grönmarkerad i Helgas dokument Resultatrapport är det som FA betalar, FP/SM betalar FA.

§7 Sponsorgruppen Pelle Eriksson

-Foder sponsorer, Klubbdagen -Monster sponsrar, Bringåsen-Royal Canin och Djursjukhuset Evidensia sponsrar. Djursjukhuset sponsrar gärna någon mer utställning. Monster har dom övriga tre utställningarna.

-Lotteri, klubbhelgen behöver eventuellt fixas mer priser inför den men finns en del redan nu. Linnea kollar om Norbeth fortfarande är ansvarig. Någon gör om Helgas underlag för lotteriet. Vinstplan, villkor, vilka som sponsrar mm. Lotteriet går från klubbhelgen och avslutas på Västgård.

-Övrigt, Anna hanterar hemsidan och Facebook (tillsammans med Elin och Jimmy). Elin fortsätter med Instagram i stället för Linnea som blev bestämt förra mötet.

Kolla med foder om det kan levereras till Fröjdholmen, Järpen och huvudprovet.

§8 Verksamhet/planerad verksamhet

-Aktivitetsplan: Bringåsen, utställning Linnea är ansvarig, det är 38 hundar anmälda. Byggs upp på lördag av Linnea och utställningen är på söndag.

Klubbhelgen, Ann gör inbjudan som ska skickas ut, skyttebanan får ej användas på grund av ingen styrelse. Kerstin kollar med Anna Fors Ward om det går ha klubbmästerskap i skyttet i anknytning till deras anläggning. Resterande bestäms i enskilt möte om klubbhelgen.

Träningskvällar, Kari och Olivia kan hålla i träningskvällar med hund, vi lägger ut på Facebook/hemsida/Instagram när det närmar sig och välkomnar till gemensam träning.

Utställning på Västgård (31 juli -2 augusti), Caroline och Andreas monterar montern. Kari sitter i montern, Oliva och eventuellt Linnea, ska återkomma nästa möte om fler kan.

Träning i Mittådalen 16–17, Niklas ansvarar och letar upp några fler som kan ta en grupp.

Edevik, Andreas och Kari kan ha varsin grupp.

Höstproven, fråga dom som höll i proven då om dom kan hålla i dom i år igen. Kerstin frågar dom gamla provledarna i första hand.

-Övrigt aktuellt, inget.

§9 Marker- Jimmy Börjesson

-Aktuellt, inget.

§10 Klubbens vandringspriser

-Reviderade statuter, vi ska läsa igenom dom så att det är klart och tydligt.

§11 Inköp, muggar kommer att köpas in.

§12 Inkomna skrivelser, inget.

§13 Övrigt, Vi har skickat in förslag på nya dommarkandidater.

§14 Tid för nästa möte, 16 juni styrelsemöte 19:00

§15 Mötet avslutas



Ann Fahlander

